

13D11N **13天11**晚 西班牙于葡萄牙

SPAIN & PORTUGAL FIESTA



Nam Ho Travel Service (S) Pte Ltd 新加坡南和旅行社

TA-140

Nam Ho Travel Service Singapore









Tour Highlights



🥊 BARCELONA

Montjuic Hill La Sagarda Familia (Entrance) Coloumbus Monument La Roca Village outlet Casa Mila

VALENCIA

Modern Centre of Arts and Sciences Valencia Cathedral Torres de Serranos

GRANADA

Alhambra Palace Charles V Palace

RONDA

El Tajo Gorge & La Ronda Bullring

SEVILLE

Seville Cathedral & Plaza de Toros Plaza de España

SEGOVIA

Aqueduct of Segovia Alcazar of Segovia Segovia Cathedral

MADRID

Santiago Bernabeu Stadium Roval Palace Cibeless Fountain Puerta Del Sol & Plaza Mayor El Corte Ingles shopping mall



🤵 LISBON

Rossio Square Belem Tower Jeronimos Monastery Monument of the Discoveries Fatima



Meal Plan /

11 Breakfasts | 3 Lunches | 4 Dinners

Gourmet / 地道美食

Seafood Paella menu (Spain) / 西班牙海鲜饭 (西班牙) Roasted Suckling Pig (Spain) / 塞哥维亚烤乳猪(西班牙) Tapas menu (Spain) / 西班牙小吃蒂单(西班牙) Portuguese Peri Peri Chicken / 葡萄牙式剪肉 (葡萄牙) Portuguese National Dish-Bacalhau / 葡萄牙国蒂一鳕鱼 (葡萄牙)

Accommodation / 住宿

Barcelona x 3 Nights - Hotel Fira Congress or similar Valencia x 1 night - Exe Rey Don Jamie or similar Granada x 1 night - AbadesNevada Palace or similar Seville x 1 night - Seville Congresos or similar Salamanca x 1 night - Corona Sol or similar Madrid x 2 Nights - Exe Convention Plaza or similar Lisbon x 2 Nights - VIP Santa Iria or similar

Optional Tours / 自费项目

Sanctuary of Montserrat- Black Madonna €70 (Barcelona) Nou Camp (photo stop) €20 (Barcelona) Sintra + Cabo Da Roca €60 (Lisbon) Flamenco show €40 (Granada/Seville) Toledo €55 (Madrid) Excursions stated above are subject to price changes

> Service Fee Guideline / 服务费 13D10N -Euro 104 per person

Nam Ho Travel Service (S) Pte Ltd 新加坡南和旅行社



Nam Ho Travel Service Singapore



📵 namhotravel





TA-140



SINGAPORE - DEP / ARR BARCELONA

Meals on board

Assemble at Changi Airport for flight to Barcelona, Spain via a transit city. Arrive Barcelona same day. Transfer to hotel for a good rest after long flight.

P BARCELONA CITY TOUR

Meals on board

- Montjuïc Hill, enjoy splendid views of the city. Enter La Sagrada Familia*, an iconic Roman Catholic Church undergoing construction since 1882. Drive pass Catalunya Square, La Rambla and Casa Mila, another masterpiece by Antoni Gaudí, designed as a fashionable home for the wealthy Milà family.
- La Roca Village Outlet Shopping, home to over 100 luxury outlets offering discounts of up to 50-70% throughout the year.
 - *La Sagarda Familia entrance subject to change or closed due to special events or festive season. Replacement is entrance to Park Guell.



BARCELONA FREE DAY

Breakfast

Free at leisure or you may join optional tour to Montserrat or Nou Camp (home to Barcelona FC).

BARCELONA - VALENCIA

Breakfast, Dinner

- Valencia also known as Orange City, Explore with our local expert. Short stop at Mercat Central de València (subject to opening hours), largest covered markets in Europe Walking tour of Valencia's Old Town, see Valencia Cathedral and final stop at Torres de Serranos, city's most iconic end of 14th century defensive towers. Stop at the Modern Centre of Arts and Sciences.
- Paella is a rice dish originally from the Valencian Community, tonight Enjoy PEALLE DINNER with SANGRIA drink



Nam Ho Travel Service (S) Pte Ltd 新加坡南和旅行社

TA-140

Nam Ho Travel Service Singapore









05 VALENCIA - GRANADA

- Granada Today, heading to Southern Spain, Granada. This city is located at the foot of the Sierra Nevada mountains. Take a look at Alhambra Palace, visit Charles V Palace and old hammam.
- Overnight in Granada



GRANADA - RONDA - SEVILLE

Breakfast, Lunch

- Ronda A lovely mountain top city set dramatically above the El Tajo Gorge. Plaza de Toros de Ronda, in existence for more than 200 years, this is one of Spain's oldest bullrings and the site of some of the most important events in bullfighting history.
- Free at your leisure to explore around.
- Continue drive to Seville, visit Plaza de España in Maria Luisa Park.



7 SEVILLE - EVORA - LISBON

- Seville Phot stop at 15th Century Seville Cathedral & Gialda Tower, originally it was built as the minaret for the great mosque of seville during the moors occupation. When we walk through, take a look the Plaza de Toros (Bull Ring stadium).
- Heading to Portugal en-route stop for lunch at Evora.

Breakfast, Bachalau Lunch Piri-Piri Chicken Dinner



Nam Ho Travel Service (S) Pte Ltd 新加坡南和旅行社



Nam Ho Travel Service Singapore









8 LISBON CITY ORIENTATION TOUR

Lisbon - City orientation tour start with Photo stop at Jeronimos Monastery, built to commemorate Vasco da Gama's voyage in the 16th century.

Belem Tower (UNESCO World Heritage Site) and Monument of the Discoveries which depict the history of Portuguese exploration by sea.

You can try the famous Balem Portugese Tart since 1837.

Breakfast



09 LISBON - FATIMA - SALAMANCA



Breakfast

- Drive to Fátima, north of Lisbon, home to the Catholic shrines in the world, the Sanctuary of Fátima, This is the site where the Virgin Mary is said to have appeared to seen by three Shepherds in 1917. The main sights include the Sanctuary of Our Lady of Fátima and the Chapel of the Apparitions
- Overnight in Salamanca.

SALAMANCA - SEGOVIA - MADRID

Breakfast, Suckling Pig Lunch

- Segovia Drive northwest to Segovia (part of the UNESCO World Heritage designation.) Walking tour with local expert. Admire the 2000-year-old Aqueduct of Segovia, walk to Segovia Cathedral and enjoy your free time. Lunch will served the Segovia-style Roast Suckling Pig.
- Depart to Madrid. Visit El Corte Inglés Castellena, a famous shopping mall with international luxury brands retail outlets.



Nam Ho Travel Service (S) Pte Ltd 新加坡南和旅行社

TA-140









MADRID CITY TOUR

Breakfast, Lunch

- Madrid City Orientation tour with local expert. Photo stop at Santiago Bernabeu Stadium, home to Real Madrid FC. Royal Palace, used for state ceremonies official receptions & Las Ventas Bullring.
- Drive past Plaza de España, the Gran Vía shopping district, Cibeles Fountain, and the Monument to Columbus.



1 2 MADRID - SINGAPORE

Breakfast, Meals on board

Transfer to airport for your flight back to Singapore

3 SINGAPORE

Meals on board

Arrive into Singapore

Thank you very much for choosing Nam Ho Travel as your preferred travel agent for your vacation. We hope to see you soon in the near future

NOTES

A copy of our TERMS & CONDITIONS is available at: https://namho.com.sg/media/2022_07_24_Terms_n_Condit ions_For_TMS.pdf

Other than the T&C, Customer is requested to take note the followina:-

- Tour is conducted in English unless otherwise specified
- Min. group size for confirmed departure: 15 pax
- In the event of unforeseen circumstances, the sequence of the itinerary, flight schedules and hotels are subject to change without prior notice.
- Accommodations are based on the local star rating
- Different tour group maybe merge without prior notice. If pax are not acceptable will be refunded subject to NH Travel Terms & Conditions.
- Activities are subjected to weather conditions
- *During major events, accommodation may be relocated to outside of the city or in another city without prior notice.
- Switzerland has strict regulations against counterfeit goods under the Intellectual Property Code. Passengers carrying, wearing or purchasing counterfeit goods will be punished.
- Most hotels in Europe do not have triple rooms with three formal beds. Most hotels in Europe will provide a double room with an extra bed (sofas or extra beds). If a traveler cannot accept this arrangement, it is recommended that they do not request three people to stay in one room. we seek your understanding.
- Due to environmental protection, Europe has longer cold winters and shorter hot summers. In addition, the temperature difference between day and night in summer are huge different, night time are cool. Therefore, some hotel rooms are only equipped with heating system, which is necessary in winter.



Nam Ho Travel Service (S) Pte Ltd 新加坡南和旅行社



TA-140

Nam Ho Travel Service Singapore







13天11晚 西班牙 于 葡萄牙



1 新加坡 - 巴塞罗那 - 飞抵巴塞罗那 机上餐食

集合于樟宜机场, 搭乘客机飞往西班牙第二大城市, 巴塞 罗那途径中转城市。抵达后,入住酒店。

O2 抵达巴塞罗那-城市观光 _{机上餐食}

巴塞罗那 - 蒙特惠奇山,饱览壮丽的城市景观。走进标志性的圣家堂*,这座教堂始建于1882年。驱车穿过加泰罗尼亚广场、兰布拉大道和米拉之家—安东尼·高迪的另一大杰作,最初是米拉家族的时尚住宅。下午,前往罗卡购物村,这里汇聚了超过100家奢侈品商店,全年提供高达50%至70%的折扣。

(*圣家堂的入口可能会因特殊活动或节日而更改或关闭。替代入口是奎尔公园的入口。

03 巴塞罗那自由活动

自由活动或可选择参加蒙特塞拉特或诺坎普(巴塞罗那 足球俱乐部主场)的自费项目。

○4 巴塞罗那 - 瓦伦西亚 早餐, 晚餐

瓦伦西亚 - 又称橙色之城,与我们的当地专家一起探索瓦伦西亚。在**瓦伦西亚中央市场(Mercat Central de València)**做短暂停留(视营业时间而定),这是欧洲最大的室内市场。步行游览**瓦伦西亚老城区**,在**瓦伦西亚大教堂**拍照留念,最后前往**塞拉诺斯塔楼(Torres de Serranos)**,这是这座城市最具标志性的14世纪防御塔楼。在**现代艺术与科学中心**稍作停留。

西班牙海鲜饭(Paella)是瓦伦西亚一种米饭,今晚,享用PEALLE DINNER 和 SANGRIA 饮料。

05 瓦伦西亚 - 格拉纳达 早餐, 晚餐

格拉纳达 - 今天前往西班牙南部的格拉纳达。这座城市位于内华达山脉脚下。参观阿尔罕布拉宫、查理五世宫和古老的土耳其浴室

06 格拉纳达 - 龙达 - 塞维利亚

龙达,一座美丽的山顶城市,雄踞塔霍峡谷之上。隆达 斗牛场,已有 200 多年的历史,是西班牙最古老的斗牛 场之一,也是斗牛历史上一最重要事件的举办地。您可 以自由探索周边商店。

乘车前往**塞维利亚**。抵达**西班牙广场,**位于卫浴玛利亚·路易莎公园

O7 塞维利亚 - 埃武拉 - 里斯本 早餐, Bachalau 午餐 / Piri-Piri 炸鸡晚餐)

塞维利亚 - 今天早上,跟随我们当地的导游开启塞维利亚 城市步行之旅。在塞维利亚**斗牛场**及**塞维利亚大教堂**在 15世纪的塞维利亚大教堂和吉奥达塔拍照留念。**吉拉尔 达钟楼塔**最初是摩尔人占领时期为塞维利亚大清真寺建 造的尖塔。之后,乘车往葡萄牙途径埃武拉享用午餐。



🚺 Nam Ho Travel Service Singapore



13天11晚 西班牙 于 葡萄牙



又里斯本城市游览

里斯本-城市游览从**热罗尼莫斯修道院**开始,该修道院是 为了纪念 16 世纪瓦斯科·达·伽马的航行而建。

贝伦塔(联合国教科文组织世界遗产)和**大发现纪念碑** 讲述了葡萄牙航海的历史。如果时间允许,你可以额外 参加自费项目。

里斯本- 法蒂玛 - 萨拉曼卡

法蒂玛 - 驱车前往里斯本北部的法蒂玛,这里是世界天主 教圣地法蒂玛圣母朝圣地的所在地。据说,1917年圣母 玛利亚曾在这里被三位牧羊人看见。主要景点包括法蒂 玛圣母朝圣地和显灵教堂。驾车返回西班牙,在萨拉曼 卡住宿一晚。

萨拉曼卡 - 塞哥维亚 - 马德里

驱车往塞哥维亚 (联合国教科文组织世界遗产)。欣赏拥 有2000年历史的塞哥维亚渡槽,步行至塞哥维亚大教 **堂**,享受自由活动。

午餐将提供**塞哥维亚风味烤乳猪**。前往马德里。参观著 名的El Corte Ingles购物中心,汇聚众多国际奢侈品牌。

马德里市区观光

马德里市区导览,由当地导游陪同。在**皇家马德里足球 俱乐部主场**圣地亚哥伯纳乌球场拍照留念。**马德里皇宫** 西班牙皇室目前仅用于国家典礼。驱车途经**西班牙广** 场、格兰大道购物区、西贝莱斯喷泉和哥伦布纪念碑。 之后前往**拉斯班塔斯斗牛场**拍照。如果时间允,你可以

参加自费项目前往托莱多。

马德里- 新加坡

自有活动送往机场,搭乘航班返回新加坡。

新加坡

非常感谢您选择南和旅行社,希望您和我们一起度过 愉快的旅程. 我们也希望能很快再次和您出游



重要备注

我们的条款和条件副本可在以下网址获取: https://namho.com.sg/media/2022_07_24_Te rms_n_Conditions_For_TMS.pdf

除条款和条件外,客户还需注意以下事项: -

- 除非另有说明,否则旅游将以英语进行
- 确认出发的最低团体人数: 15 人
- 图片仅供参考
- 行程顺序、航班时刻表及酒店如有更改、恕 不另行通知
- 住宿以当地星级为准
- 不同的旅行团可能会合并, 恕不另行通知。 如乘客不满意,我们将根据南和旅行社的条 款和条件退款。
- 活动受天气状况影响
- *重大活动期间, 住宿可能会迁至城外或其他 城市, 恕不另行通知。
- 瑞士《知识产权法典》对假冒商品有着严格 的规定,携带、佩戴或购买假冒商品的旅客 将受到处罚。
- 歐洲大部份飯店無三張正常床型之三人房, 如旅客需求三人同住一房, 無法保證所住之 房型為三張正常床, 大部份為雙人房加床 (沙發床或行加床),如旅客無法接受此一安 排建議勿需求三人同住一房。敬請了解。
- 歐洲因環保及氣候特性冬季寒冷時間較長, 夏季炎熱時間較短, 且夏季日夜溫差大夜晚 涼爽, 因此部份飯店房間僅設置冬天必備之 暖氣設備, 無冷氣設備, 敬請了解。



